
Referencja JR
Zmieniony Czwartek, 05 Sierpień 2021 20:36

  

Kiedy pierwszy raz usłyszałem o Reiki, myślałem, że to jakaś magiczna wiedza, której nie da

się namacalnie sprawdzić. W maju tego roku przeszedłem operację kolana: rekonstrukcja

wiązadeł + usunięcie łąkotki. Po tym zabiegu musiałem wybrać kogoś, kto pomoże mi w

rehabilitacji i powrocie do sprawności kolana. Wybrałem Panią Mariolę i jej metodę pracy.

Stosowała masaże klasyczne oraz zabiegi reiki. Kolano powracało szybko do sprawności

a ja poczułem namacalnie jak działa reiki. Odczuwałem przyjemne ciepło, które przechodziło

przez środek kolana pomimo, że ręce Pani Marioli pozostawały w bezruchu. W efekcie po

3 miesiącach kolano jest sprawne i mogłem wrócić do moich ulubionych sportów.

Jacek Rakoczy

Prezes Zarządu
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http://www.akquinet.pl

Miałem przyjemność kilka razy skorzystać z masaży u pani Marioli. Poszedłem na masaż mając
mocne zakwasy i bóle na jedną nogę spowodowane rwą kulszową. Zabiegi były bardzo
przyjemne i delikatne. Okazuje się , że delikatny fachowo wykonany i z sercem masaż daje o
wiele więcej osobie potrzebującej. Ten masaż to połączenie kilku technik. Manualny klasyczny,
refleksoterapia i ciepłe kamienie. Jestemprzekonany, że właśnie kompozycja tych elementów
tak skutecznie i szybko mi pomogła. Wspaniale się odprężyłem i zrelaksowałem. Dziękuję
Ryszard. Ryszard Zdzioch - Bioenergoterapeuta 

www.misyigongi.pl
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